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עבודה הנחת  יש  לחמאס  והחלופה האזרחית  היום שאחרי  בעניין  דיון  בכל  מיכאל:  קובי  פרופ' 

לשיקום? ניתנת  בכלל  היא  האם  לשאול  שצריך  חושב  אני  לשיקום.  ניתנת  שעזה  שאומרת 

ההשערה שלי היא שלא. שני גורמים מסכני שיקום הם העניין של חמאס שנשאר כגורם שלטוני

תודעת תהיה  בעזה  הפלסטיני  הקולקטיב  של  שהתודעה  אימת  כל  המאבק.  תודעת  זו  והשני 

מאבק שנשענת על אתוס הקורבנות, הפליטות, אי הכרה בישראל ועוד אין סיכוי לתהליך שיקום.

המציאות בהעדר שיקום היא מציאות שתדרדר מהר מאד לכאוס אם צה"ל לא יהיה שם. אנחנו

שיקום בהעדר  בעייתית.  מאד  הומניטרית  ומציאות  אזרחים  למלחמת  שם  להתגלגל  יכולים 

ברצועה.  אחרת  כזו  במתכונת  יישאר  שצה"ל  הוא  היחיד  הסביר  התרחיש 

הראיון התקיים בערוץ 14, בתאריך 01.12.2024. 
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